
Zápis z výborové schůze Dalmatin Klubu České Republiky zapsaný spolek, se sídlem 
Gruzínská 2184/19, Plzeň 326 00, konané dne 10. 1. 2016 v hotelu Svornost Novozámecká 284, 
190 12 Praha-Dolní Počernice

Přítomni: Petr Venglář, Eva Lišková, Eva Dragović, Jitka Kramlová, Lucie Herrmannová
Omluven Milan Kratochvíl

Schůze zahájena v 15:00

Program:
1. zpráva předsedy
2. zpráva místopředsedy
3. zpráva hlavní poradkyně chovu a hospodářky
4. zpráva výstavního referenta
5. zpráva matrikáře
6. Klubová výstava konána 1. 5. 2016 v Praze
7. Návrh programu členské schůze
8. Členství Pavel Kratochvíl
9. Změna v zápisním řádu
10. Krycí list
11. Přihláška do DK
12. Klubový šampionát
13. TOP Dalmatin a TOP Working

1. zpráva předsedy:

- Předseda klubu informuje, že na základě telefonátu s paní Fialovou z ČMKU zjistil jaké jsou
nutné dokumenty k nahlášení změn, ke kterým došlo ve složení výboru DK. Všechny 
potřebné listiny byly odeslány poštou na adresu ČMKU. Ve velmi krátké době byly změny 
zaregistrovány jak v databázi, tak i na webu ČMKU. Při následné kontrole webu ČMKU 
výbor zjistil, že nejsou v seznamu výstav uvedeny akce našeho klubu. Šetřením bylo 
zjištěno, že chyba byla na straně ČMKU. Seznam byl dodatečně doplněn o výstavy DK.

- Dále předseda zjišťoval, jaký je skutečný stav věci ohledně přechodu z ČMKU pod ČMKJ. 
Během telefonického rozhovoru s jednatelkou ČMKJ paní Dvořákovou bylo předsedovi 
oznámeno, že dosud nebyly dodány potřebné dokumenty ke schválení. Požadované listiny 
byly neprodleně odeslány podle pokynů paní jednatelky (poštou i elektronicky) na ČMKJ. 
Od 1. ledna 2016 je DK ČR oficiálně členem ČMKJ. 

- Byly odeslány oficiální výzvy bývalému výboru, jmenovitě paní MUDr. Zachové, Mgr. 
Coubalové, paní Beutelové, k upřesnění data předání veškeré agendy, majetku, 
hotovostních a finančních prostředků novému výboru. Výzvy byly přijaty ve všech třech 
případech dne 30. 12. 2015 podepsáním poštovní dodejky. Předání všech dokumentů DK 
je stanoven nejpozději k 31. 1. 2016.

- Předseda klubu zjišťoval přístup na správu klubového webu. I přes několik výzev 
adresovaných webmasterovi Monice Pelíškové a následně i bývalé předsedkyni paní 
Coubalové, nám přístupy nebyly odevzdány. Správce hostingu, tedy firma, která zajišťuje 
prostor pro webové stránky, nám bohužel také odmítl vydat přístupové kódy, z důvodu, že 
hosting je psán na třetí osobu a ne přímo na DK. Obrátili jsme se tedy na správce domény 
„dalmatinklub.cz“, který nám vyšel vstříc a převedl ji na nový výbor. Veškeré kroky byly 
prováděny úřední cestou, včetně kontroly oprávnění nového výboru jednat za klub, tzn. 



aktuálním výpisem ze spolkového rejstříku. Dále bylo nutné vytvořit náhradní webové 
stránky. Každý ví, že bez tohoto informačního zdroje dnešní doby nemůže klub fungovat. 
Náhradní stránky jsou na adrese dalmatinklub.webnode.cz. Protože se blíží termín platby 
členských příspěvků a svolání členské schůze, bylo nutně využít doménu (adresu) 
„dalmatinklub.cz“ na nasměrování na náhradní web. Využili jsme tuto možnost především 
proto, že adresu všichni členové dobře znají a mají ji uloženou ve svých počítačích. Mohu 
ujistit, že původní obsah stránek zůstal uložen na hostingu,  Nikam se neztratil, nebyl 
zrušen či smazán. Jakmile dojde k předání veškeré agendy a majetku novému výboru 
podle zápisu z členské schůze ze 7.11.2015 bude okamžitě zprovozněn.  Všichni členové 
byli informováni na FB, emailovou formou budou informování předsedou neprodleně. Na 
původní doméně (adrese) „dalmatinklub.cz“ je vložen odkaz na náhradní stránky 
s informací, že na novém webu se pracuje. 

- Předseda klubu informoval, že odpovědi na stížnosti členů klubu paní Mahelové, Grygarové
a Pelíškové, byly odeslány v řádném termínu. 

2. zpráva místopředsedy

- Místopředseda informoval, že má rozpracované směrnice a budou vyhotoveny ve 
stanoveném termínu, tedy do 31. 1. 2016

- Dále místopředseda Informoval ekonoma o podrobném vyúčtování loveckých zkoušek za 
rok 2015, vyúčtování bude použito jako podklad k finančnímu plánu na rok 2016

- Místopředseda odevzdal klubové razítko – regionální, ev.č. CHK 8/2

3. zpráva hlavní poradkyně chovu a hospodářky

- od poslední schůze výboru došly tři hlášení o proběhlém krytí: byla nakrytá fena členky 
klubu paní Vítové Jena Linet Vitmar psem Odin z Bezejovického údolí dne 26. 12. 2015. 
Vzhledem k tomu, že platba za krycí list byla uhrazená 18. 12. 2015 a v evidenci jsme krycí
list této feny neměli, byla chovatelka požádána o jeho zaslání, což obratem učinila. Krycí 
list byl vystaven s datem 7. 11. 2015 bývalou hlavni poradkyní chovu MUDr. Radanou 
Zachovou. Protože ve zprávě paní Zachové ze dne 7. 11. 2015 na členské volební schůzi 
tento krycí list nebyl na seznamu dosud vystavených krycích listů uveden, vzniklo 
podezření, že tento krycí list byl vystaven až po tomto datu neoprávněně zpětně. Výbor byl 
o tomto informován a taktéž byli informováni navržení členové do komise pro chov a zdraví.
Zároveň byla informována i paní MUDr. Radana Zachová, která ale do dnešního dne 
neposlala vyjádření. Dále se výbor zabýval i tím, že fena byla nakrytá 4měsíce po odstavu 
předchozího početného vrhu devíti štěňat, která se v chovatelské stanici Vitmar narodila 
27. 6. 2015. Chovatelka sice vysloveně neporušila zápisní řád DK ČR ale také se neřídila 
doporučením ČMKU, kde se uvádí, že ideální pro fenu je jeden vrh ročně. Výbor se 
následně dohodl na tom, že chovatelka paní Vítová nebude penalizovaná a vrh bude 



zapsán do plemenné knihy standardním způsobem, vzhledem k tomu, že krytí už proběhlo. 
Avšak byla upozorněna na nevhodnost krátké lhůty opakovaného krytí této feny. Tímto se 
otevřela další problematika zápisního řádu DK ČR, který je potřeba neprodleně v tomto 
bodě upravit, tak aby na prvním místě byla pohoda a zdraví chovných fen a nebylo možné 
je využívat pro produkci štěňat v takovém měřítku. Bude probráno ve zvláštním bodě níže. 

- kryti své feny Sienna Sacajawea Royal Hermelin psem Guliver Petrovický vítr dne 29. 12. 
2015 oznámila členka klubu paní Rýparová. Předložila i kopii schválené mezinárodně 
chráněné chovatelské stanice vzhledem k tomu, že se jedná o první vrh v této chovatelské 
stanici. 

- Třetí krytí bylo oznámeno doporučeným dopisem členkou klubu paní Kotrbovou své feny 
Beloe Zoloto World Music Hit psem Fantom Vetřelec které proběhlo dne 02. 01. 2016 

- Všechna krytí – jejich seznam, byl průběžně zasílán na vyvěšení na dočasných webových 
stránkách tak aby jak budoucí majitelé tak i ostatní měli přehled o plánovaných vrzích. 

- Výbor byl informován slečnou Dragović, že dne 09. 11. 2015, bylo neoprávněně bývalým 
výborem zacházeno s bankovním účtem, kde se celkem provedly 4 odchozí platby z účtu v 
celkové výši 10.746,-Kč. Z toho 3 platby byly uskutečněny na účty bývalých členek výboru. 
Výbor se rozhodl, že počká na předání účetnictví do 31.1.2016 bývalým výborem a dle toho
dále bude řešit zda platby byly odůvodněny nebo ne.  

- Dále došly celkem 3 platby, které jsme nemohli identifikovat, a to vzhledem k jejich výši. Od
členky paní Coufové s poznámkou za bonitaci ve výši 2000,- Kč, od nečlena pana Pavla 
Kratochvíla ve výši 200,-Kč s poznámkou přihláška do DK ČR 2015 a od nečlenky paní 
Lenky Krojidlové platba ve výši 550,-Kč bez poznámky. V případě pana Kratochvíla se 
výbor rozhodl, ze se bude řešit v bodě níže – ve správě matrikáře vzhledem k tomu, že se 
úkolu již ujala Lucie Herrmannová a je v řešení. Pani Coufovou osloví slečna Dragović o 
vysvětlení platby. Vzhledem k tomu, že na paní Krojidlovou nemáme kontakt, bude 
vyvěšená tato informace na klubovém webu aby nás mohla sama kontaktovat, a tím pádem
vyřešit platbu. Na web vyvěsí Lucie Herrmannová neprodleně 

- K dnešnímu dni byly na účet DK ČR připsány platby členských příspěvku na rok 2016 
celkem 18 řádných členů a jednoho nového člena. 

- byl proveden hrubý odhad příjmů a výdajů DK pro rok 2014 a 2015 na základě výpisů z 
účtu a počtu přihlášených jedinců na již proběhlých výstavách a akcích, dále příjmů z chovů
a členských poplatků. Podklady byly předány všem členům výboru k náhledu. Konečný 
odhadovaný finanční plán na rok 2016 bude zpracován k 31. 01 .2016 

- Ke dni 31. 12. 2015 byl zůstatek na bankovním účtu DK ČR 58.652,33,- Kč 

- paní Dragović zjistila cenu zamýšlené výroby Klubového zpravodaje, cena jednoho výtisku 
by vycházela na 35 Kč/ks. Dále zjistila cenu členských karet, která by byla cca 12 Kč/ks 
včetně jména 

- byly navrženy nové formuláře DK. Nová přihláška do klubu byla schválená stejně jako krycí
list, ostatní jsou zatím ve fázi rozpracování a budou navržený k odsouhlasení neprodleně 



4. zpráva výstavního referenta

- Zajištění klubové výstavy v Praze - Vzhledem k stávající situaci, kdy bylo na ČKS zjištěno, 
že není možné využít klubem upřednostňovaný prostor PVA Letňany, kde bude probíhat 30.
4. – 1. 5. 2016 MVP (výstaviště neposkytlo pro výstavu dostatečné prostory, dle paní 
Novotné, která má akci na starost, nebylo možné se rozumně domluvit s ČKS na 
podmínkách nájmu hal, je prvořadým úkolem zajištění místa a data konání klubové výstavy.

- Pro nepřítomnost výstavního referent koncem prosince řešil výbor – předem sjednáno 
místo hotel Svornost, Praha 9 – Dolní Počernice (v jednání) – zajišťovala členka výboru 
Lucie Herrmannová, předběžná cena za pronájem místa (Nájem sálu na 13 hodin při sazbě
640 Kč/hod. nás vyjde na 8.320 Kč), nebyl by problém se stravováním a případným 
ubytováním rozhodčího. Parkování bez problémů a bezplatně. Venčení psů také možné v 
přilehlém zámeckém parku. Koberce k výstavě budou řešeny sponzorským darem. Dále 
zjistila a zůstavá v jednání i možnost pronájmu haly PetCentra (Škola psích sportů) za 
6000.-, tam ale musíme ještě dořešit občerstvení a ubytování pro rozhodčí apod. 
Květinovou výzdobu zajišťuji výstavní referent – jako sponzorský dar (ateliér Čarodějka, 
Olovnice – osvědčilo se z WAFDALu). 

-  Dále referent zjišťuje ceny, pohárů, kokard a upomínkových předmětů z klubových akcí.

-  Rozhodčí – po domluvě s Evou D. byl zaslán seznam klubem navrhovaných rozhodčích 
včetně jejich e-mailových kontaktů pro posuzování dalmatinů na tento rok na ČKS p. 
Novotné, která velmi děkuje za spolupráci. 1. Mr. Arne Foss – Norsko (posuzuje i rhodeské 
ridgebecky, greyhoundy, novofundlandské psy a německé dogy) 2. Mrs. Jelena Kruus – 
Estonsko kontakt: jelena.kruus@gmail.com (skupina VI a X) 3. Mrs. Nadia Malenikova – 
Bělorusko: lagunadios@anitex.by 4. Mr. Rune Johansen – Švédsko: rune@jillocs.com 
(posuzuje anglické a americké kokršpaněly, anglické špringršpaněly) 5. Mrs. Liliane de 
Ridder – Belgie: liliane.deridder@pandora.be (all around)

- Dále výstavní referent informoval, že Rozhodčí pro dalmatiny na MVP Praha zatím nebyl 
zveřejněn. Paní Novotná slíbila, že DK ČR bude kontaktovat ohledně novinek, týkajících se
posuzování dalmatinů na výstavě. Seznam bude výstavní referent evidovat i pro další 
termíny mezinárodních výstav. Pokud má někdo z výboru nebo členů další návrhy na 
jména rozhodčích, které bychom mohli oslovit, určitě uvítáme každý nový podnět. 

- Veterinární zajištění klubové akce - výstavní referent ověřil také podmínky pro konání 
klubové výstavy zajišťované naším spolkem. Dle informace na Státní veterinární správě 
výstavní referent komunikoval s Krajskou veterinární správou pro Prahu – pod níž květnová
akce spadá. Je nutné písemně zažádat – respektive oznámit konání akce a zajistit 

mailto:liliane.deridder@pandora.be


veterinární pohotovost

- Zajištění konání moravské výstavy 2016. Dle komunikace s Monikou Pelíškovou bylo 
zjištěno, že minulé vedení neřešilo konání Memoriálu Ing. J. Findejse, které se pravidelně 
uskutečňovalo v Blansku. Monika Pelíšková o spolupráci na akci tento rok nejeví zájem. Je 
tedy nutné pomalu začít hledat místo a termín pro klubovou akci na Moravě, možná 
možnost připojit memoriál k podzimní NVP Brno, zjistí neprodleně Jitka Kramlová

- Výstavní referent obdržel podklady pro přípravu zpracování výsledků pro Top working 2015 
dle původní bodovací tabulky . Do soutěže se přihlásil zatím jen jeden dalmatin od sl. 
Venduly Němcové – agility – fenka La Toya Jackson Raul, včetně fotografií z akcí, které lze 
použít jako prezentaci na našem klubovém webu. Dále byly zaslány výsledky z polských 
výstav od Veroniky Veselé pro Elsu k započítání do Top Dalmatina (výstavy Polsko). Jiné 
výsledky od členů nedorazily. Výbor připraví výzvu pro všechny členy aby dodali své 
výsledky do konce ledna 2016. 

5. zpráva matrikáře

- Platba členský příspěvků – nyní zaplaceno od 19 členů na rok 2016 – nová členka od 1.1. 
2016 slečna Wimmerová, všem členům zaslán informační email, že jsme platbu obdrželi až
na členku Beránková Lucie, v seznamu členů je na slečnu Beránkovou eveden špatný 
email, matrikářce předá opravený email předseda.

- Žádost o členství od Ester Šebková, zpráva prostřednictvím kontaktního formuláře, že by 
ráda byla členkou ale nenašla potřebnou příhlášku. Novou přihlášku do klubu ji matrikář 
zašle emailem, členství musí být schváleno výborem

- Matrikář informuje, že je potřeba doplnit přihlášku a všechny důležité dokumenty na 
provizorní web DK. Zajistí Eva Dragović a Petr Venglář

- Zjištění cen razítka: cena razítka 5 řádkového aby se tam dalo dát logo i jméno je 160 
Kč/ks na e-shopu razitko.eu, nejlevnější zjištěná cena-. Náhradní štočky pak vychází na 
130 Kč/ks. Výbor odsouhlasil výrobu těchto razítek v počtu 6 ks. Zajistí matrikář 
neprodleně.

- Klubová schůze: matrikář navrhuje uspořádat členskou klubovou schůzi v restauraci Na 
Verandě, Praha 8, která se uskuteční dne 13. 2. 2016 v 10:00 hod. Přímo u metra Kobylisy,
nekuřácký salonek, kapacita cca 40 míst, možnost parkování, obědů, občerstvení apod. 
Výbor s místem souhlasil.

- Přijaté výsledky zahraničních soutěží z důvodu dovolené Jitky Kramlové od členky Liany 
Fulínové a Veroniky Veselé, všechny výsledky přeposlány Lídě Macháčové, která celou 
soutěž Top Dalmatin 2015 počítá

- Členství pana Pavla Kratochvíla: při kontrole jsme narazili na poplatek 200 Kč od pana 
Kratochvíla, který byl připsán na účet až 11. 11. 2015 s poznámkou přihláška do DK ČR 
2015. Na členské schůzi 7.11. pan Kratochvíl již byl evidován jako řádný člen proto byl 
zaslán email s prosbou o vysvětlení a případně doložení potvrzení o členství. Pan 
Kratochvíl odpověděl, že od bývalého výboru má schválené členství jako rodinný příslušník 
a to v návaznosti na řádného člena paní Monika Pelíškové. Platbu zaslal až po schválení 



bývalým výborem. Pro upřesnění pojmu rodinný příslušnik - výbor potvrdil že rodinný 
příslušník se vztahuje na manžele či děti žijící ve stejné domácnosti. Navíc poplatek je 
stanoven na 200 Kč plus 100 Kč zápisné, tedy celkem 300,-Kč.  V případě pana 
Kratochvíla se výbor rozhodl, že se nejedná o rodinného příslušnika (s paní Pelíškovou 
sice žiji ve stejné domácnosti, ale jsou ve vztahu přítel/přítelkýně, ne manželé) a tedy je 
potřeba za rok 2015 doplatit částku 250,-kč (350kč členství + 100,- zápisné nového člena, 
celkem 450,-, bylo uhrazeno 200,- takže doplatit rozdíl) Pro prodloužení členství v roce 
2016 pak doplatí 350,-kč. Lucie Herrmannová toto rozhodnutí dá na vědomí panu 
Kratochvílovi

- KV květen, možnost zajistit sponzorským darem koberce, byli by uschovány u matrikáře ve 
skladu pro další použití, hala PetCentra – zvýšení nájmu pro rok 2016 na 6000 Kč/den

6. Klubová výstava konaná 1. 5. 2016 v Praze

- Klubová výstava se zadáváním CAC a Klubového vítěze. V rámci KV proběhne i řádná 
bonitace

- Vyhlášení TOP Dalmatin 2015 proběhne během polední pauzy

- Návrh rozhodčí: bude oslovena Irina Petráková (RUS) -  neprodleně Eva Dragović. V 
záloze Jelena Kruus (EST)

- Místo výstavy - prostory hotelu Svornost byly prohlédnuté na místě. Prostoru by mělo být 
dostatek. Jediná nevýhoda celého pronájmu je vysoká cena, o prostoru pořádání klubové 
výstavy v hotelu Svornost se hlasovalo, 3 pro (Venglář, Kramlová, Herrmannová) a 2 proti 
(Lišková, Dragović) z toho důvodu se výstava bude konat v Hotelu Svornost.

- Navýšení cena pro členy 700 Kč, nečleny 950 Kč, soutěže zdarma, z důvodu kvalitního 
rozhodčí a pěkného vnitřního prostoru, o navýšení se hlasovalo 3 pro (Dragović, Kramlová 
a Herrmannová) a 2 proti (Lišková a Venglář)

- Výstavní referent zjišťoval na doporučení členky Veroniky Veselé keramičku paní 
Dologovou, která se zabývá výrobou upomínkových předmětů s kynologickou tématikou:  
mě plakety. Lze se domluvit individuálně vzhledem k tomu, že paní je velmi vstřícná. Ceník 
medailí: 50 ks medailí ve velikosti cca 7 x 7 cm s vlastním logem a stužkou: á 50,-Kč.  50 
ks medailí ve velikosti cca 8,5 x 8,5 cm s vlastním logem a stužkou: á 60,-Kč. Medaile 
mohu byt navlečený buďto stužkou a nebo oblíbená je též kulatá kůže.
 

- Dále se výstavní referent díval na stránky výrobců roset a kokard. Ceny se pohybují od 40,-
do 350.- Kč/ks, dle velikosti, materiálu a provedení. Většinou je u větších kokard (od 60.- 
Kč/ks) součástí střed – placka, kterou si můžeme nechat potisknout na přání (logo, data 
akce apod.) 

- Návrh Jitky Kramlové na oznámení zvedáním barevných stužek, nebo karet vedoucím 
kruhu o výsledku ohodnocení psa pro diváky. Zajímavější a přitažlivější sledování výstavy 
pro diváky 

- předseda informoval, že ČMKU již nevydává klubům karty CAC v papírové formě ale, že si 
kluby karty tisknou samy na vlastní náklady. ČMKU zašle  na email předsedy matrice 
k tisku. Jakmile je obdržíme cenu tisku zjistí Eva Dragović. Jitka Kramlová připraví potřebný
počet vydávaných kartiček



7. Návrh programu členské schůze:

1. Zahájení schůze a kontrola usnášeníschopnosti schůze

2. Schválení programu členské schůze

3. Volba mandátové, volební a návrhové komise

4. Zprávy výboru DK

5. Úprava Stanov

6. Schvalování směrnic

7.  Změna v zápisním řádu DK ČR

8. Dovolba členů do revizní komise

9. Volba členů do Komise pro chov a zdraví

10. Projednání změn poplatků DK ČR

11. Změna bodování TOP Dalmatin 2016, TOP Working 2016 a úprava bodů u klubového 
šampiona práce

12. Návrh a diskuze o možnosti založení dalších komisí (sport a výcvik a propagační komise)

13. Diskuze

14. Závěr

- Směrnice a návrhy změn stanov, stejně jako změny v bodování TOP Dalmatin, TOP 
Working a úprava bodů u klubového šampion práce budou k připomínkování vyvěšeny 
na náhradní webu dne 1. 2. 2016, připomínky zasílejte do 10. 2. 2016 na email 
předsedy, tedy petrvenglar@email.cz 

- Návrhy na členství do komisí zasílejte do 10. 2. 2016 na email matrikářce, tedy 
lucieherrmannova@seznam.cz 

- prosíme potvrďte svou účast na email matrikářce

- Vzhledem k tomu, že platnost plných mocí je velice omezena současnými stanovami 
Dalmatin klubu ČR (článek 3., odstavec VI) je vaše osobní účast více než důležitá

mailto:lucieherrmannova@seznam.cz
mailto:petrvenglar@email.cz


- Program členské schůze byl výborem schválen

8. Změna v zápisním řádu

- výbor se usnesl, že navrhuje úpravu v zápisním řádu ohledně počtu vrhu jedné feny a to 
tak, že fena může mít pouze 1 vrh jednou za 12 měsíců. Výjimka je možná pouze v případě
nepravidelného hárání feny a je nutné  o výjimku požádat komisi pro chov a zdraví, která 
následně přednese výboru ke schválení

9. Krycí list

- výbor se usnesl, že již vystavené a platné, ale nepoužité krycí listy, budou nahrazeny 
novým formulářem bez poplatku. Nové formuláře krycích listů jsou platné od 1. 1. 2016. 
Návrh formuláře předložila Eva Dragović. Výbor s návrhem souhlasí. 

- výbor řešil stížnost některých členů DK na vystavení již třetího krycího listu fenky Bája 
Danárny, majitelky Kateřiny Burešové. Fena měla chovnost s podmínkou jednoho 
zkušebního vrhu z důvodu chybějících 9 zubů. Tento vrh se již uskutečnil, a proto ji byl krycí
list s okamžitou platností na další vrh zrušen. Již vystavený krycí list je i dále neplatný z 
důvodu, že byl vystaven na období 14 měsíců, místo 12, což odporuje zápisnímu řádu DK 
ČR. Slečna Kateřina Burešová bude o této skutečnosti neprodleně informována hlavní 
poradkyní chovu 

10. nová přihláška do Dalmatin klubu

- byla schválena nová přihláška do DK ČR, bude vyvěšena na prozatímním webu DK ČR 

11. Klubový šampionát

- Klubový šampioni se budou zadávat i nadále, podmínky zůstávají stejné, pouze se upraví 
podmínky šampiona práce od roku 2016. Změny budou navržení ke schváleny členskou 
schůzí

- návrhy změn v bodování budou vyvěšeny k připomínkování na náhradním webu dne 1. 2. 
2016

12. TOP Dalmatin a TOP Working



- Navržena úprava této soutěže již od roku 2014, bodování dle ČMKU, započítávají se pouze
české výstavy, zahraniční jen Světová, Evropská a WAFDAL, potřeba ještě doplnit 
bodování pro PUPPY, JUNIOR a VETERÁN, tabulka bude vyvěšena na webu DK, změny 
budou navržení ke schváleny členskou schůzí

- Změna bodovacího systému u TOP Working s přihlédnutím k CACT zkouškám, opět bude 
navrženo ke schválení na členské schůzi

- návrhy změn v bodování budou vyvěšeny k připomínkování na náhradním webu dne 1. 2. 
2016

Schůze ukončena v 19:45 

Zapsala Lucie Herrmannová
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